

蛋糕

Cup Cake



雙重朱古力

雙重的濃郁體會，是朱古力喜愛者的一個最佳選擇。



香蕉

香蕉含豐富天然糖份及纖維質，有助提昇身體機能。



香檸蜂蜜

檸檬的清香配上純正蜂蜜，是喜愛清新口味的最佳配搭。

所有烘焙產品
均採用天然新鮮材料
製造，少油，少糖，
更不含防腐劑及
人造香精等。



芝士

選用含豐富蛋白質的優質芝士，定能帶出陣陣芬芳。



合桃

配上新鮮合桃，除了份外香脆，更有助降低膽固醇及血壓。



提子杯酒

精選提子乾揉合杯酒的酒香，挑動你的味蕾。

鬆餅

☎ 3511 0831 ⤴ <http://pgr.skhwc.org.hk>

✉ pgrfusion@skhwc.org.hk



康恩園

康恩園乃香港聖公會福利協會有限公司
屬下之綜合復康服務單位

訂購表格 ORDER FORM

請即填妥表格，然後交回給我們，將有專人與閣下聯絡及確認。

Please complete and return the order form to us, we will reconfirm the order by phone or fax.

查詢電話：35110831

Contact No.

電郵：pgrfusion@skhwc.org.hk

Email

網頁：http://pgr.skhwc.org.hk/

Website

地址：屯門震寰路82號康恩園(寶怡花園對面)

Address 82 Tsun Wen Road, Tuen Mun, New Territories

傳真：35110952

Fax

訂購資料 ORDER DETAILS

產品 Product	價目 Price	數量 Qty	金額 Amount
紙杯蛋糕 Cup Cake	HK\$6.5/個 Pc ^最少訂購12個 Minimum order is 12 pc	共Total <input type="checkbox"/> 個Pc <input type="checkbox"/> 香檸蜂蜜 Honey Lemon <input type="checkbox"/> 香蕉 Banana <input type="checkbox"/> 雙重朱古力 Double Chocolate	\$
鬆餅 Scone	HK\$5/個 Pc ^最少訂購12個 Minimum order is 12 pc	共Total <input type="checkbox"/> 個Pc <input type="checkbox"/> 合桃 Walnut <input type="checkbox"/> 芝士 Cheese <input type="checkbox"/> 提子蘇洒 Rum Raisin	\$
*運費(如適用) Delivery Fee - 新界西 New Territories (West) HK\$120 - 九龍及新界其他地方 Kowloon and the rest of N.T. HK\$200 - 香港島 Hong Kong Island HK\$400 其他地區歡迎查詢報價 Please quote for other region			訂購總金額 Total Amount \$

送貨資料 DELIVERY INFORMATION

聯絡人姓名： Contact Person	<input type="text"/>	訂購總金額： Total Amount	<input type="text"/>
團體/公司： Organization/Corporate	<input type="text"/>	運費： Delivery Fee	<input type="text"/>
	<input type="text"/>	總金額： Grand Total	<input type="text"/>
聯絡電話： Contact No.	<input type="text"/>	訂金： Deposit	<input type="text"/>
電郵： Email	<input type="text"/>	餘額： Balance	<input type="text"/>
<input type="checkbox"/> 送貨 Delivery		<input type="checkbox"/> 自行取貨 Self Pick-up	
日期： Date	<input type="text"/>	日期： Date	<input type="text"/>
時間： Time	(上午/下午) (AM/PM)	時間： Time	(上午/下午) (AM/PM)
送貨地址： Delivery Add	<input type="text"/>		
送貨地址電話： Tel	<input type="text"/>		

付款方法 PAYMENT METHOD

落單後，我們會有專人聯絡客戶確認訂單。請在確認後48小時內付款。
After receiving your order form, customer will be confirmed the details by phone.
Please make your payment within 48 hours after the confirmation.

- 以現金付款 By Cash. 以支票付款，劃線支票抬頭請寫「香港聖公會福利協會有限公司」
Please remit a cheque in favour of "Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited" for payment by cheque.
- 把款項存入至「香港聖公會福利協會有限公司」東亞銀行戶口，
號碼為015-514-10-407759-8，並將存款收據傳真至35110952作實
Fax us the bank-in slip to 35110952 after bank-in the required payment directly to our bank account.
(Name of Bank: The Bank of East Asia ; A/C No. : 015-514-10-407759-8 ;
A/C Name : Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited)

免費送貨 FREE DELIVERY

訂購滿 Orders Over	享免費送貨服務之地區 Free Delivery District
\$800	新界西 New Territories (West)
\$1000	九龍及新界其他地方 Kowloon and the rest of N.T.
\$1200	港島 Hong Kong Island
\$1500	離島、東涌、馬灣 Outlying Islands, Tung Chung, Ma Wan

條款及細則 TERMS & CONDITIONS

- Please complete this form and return to Bakery Fusion at least 5 working days prior to the pick up / delivery date.
- After receiving the form, we will reconfirm the order within the next working day by telephone or fax, please contact us if no confirmation received after the next working day.
- Order cannot be cancelled or changed and payment is non-refundable once order is accepted.
- Order will be voided should customers fail to pick up the ordered goods within the agreed pick up date, while payment received will not be refunded.
- This order cannot be concurrently used with other promotions.
- The latest delivery time is 5:00pm.
- No delivery service on Sundays or Public Holidays.
- Delivery service will be suspended in case of Black Rainstorm or Typhoon signal No. 8 or above is hoisted. Customer will be informed of the arrangement by phone.
- Bakery Fusion retain the above terms and conditions of the final decision conclusively.
- 請填妥此表後，於取貨 / 送貨前5個工作天交回或傳真給我們。
- 收到表格後，我們將於下一個工作天內以電話或傳真確認，如未接獲通知，請聯絡我們查詢。
- 訂購一經確認，恕不可取消或更改，而所收款項將不獲退還。
- 若客人未能在訂購表格上之指定日期內提取貨品，將被當作自動放棄論，所繳付之款項概不還。
- 此訂單不可與其他優惠或折扣同時使用。
- 送貨時間最遲為下午5時正。
- 假日或公眾假期，不設送貨服務。
- 如遇黑色暴雨、8號或以上風球，送貨服務暫停。我們會有專人聯絡客戶，另行安排送貨。
- 樂融融烘焙保留以上條款及細則之最終決定權。

由樂融融烘焙填寫

經手人：

收款人：

蓋印：

** 樂融融烘焙的新鮮食品並無加入防腐劑，請參考最佳食用日期並盡快品嚐。
Our freshly made product has no preservative added, please refer to the expiry date and enjoy as soon as possible.



葡萄滿枝 碩果豐盈

康恩園乃香港聖公會福利協會有限公司
屬下綜合復康服務單位